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Zapisnik s</wsastanka Upravnog odbora Kino kluba"Zagreb" , 
održanog 17. prosinca 1979«

Dnevni red:
1
2
5

Rad Kluba 
Festivali 
Razno

Prisutni članovi: M-r Stanojkovič, B. Bubenik, D. Oković, J. Višošević, 
Z. Mihaljević, V. Cvetko, T- Ivančić, B. Labaš, I. Hripko, M. Kodak.

Ad. 1. Anđelko Hundić je pismeno obavijestio UO da daje ostavku na
mjesto filmotekara Kluba i člana UO, koju je UO jednoglasno 
prihvatio.Za novog filmotekara izabrana je Sanja Siminiati.

Ad. 2. Nakon što Centar za usmjereno obrazovanje i umjetnost u
Zagrebu isplati Klubu 55^OOd. za realizagiju fakultativne 
nastave amaterskog filma, UO je jednoglasno odlučio da se 
isplate honorari predavačima koji su realizirali nastavu i
- B. Bubeniku za 45h predavanja 4500 d.
- ¥. Baneku za $2h - " - 5200 d.
- V. Cvetku za 52h - " - ^200 d.
- D. Pavuni za 16h - " - 1600 d.

Ad. 5« četvrtak, 2o. 12. u2o h tehnička ekipa će projicirati 
filmove Igora Gostla.

Ad. 4. B- Bubenik je jednoglasno Izabran za delegata SlZi-a 
tehničke kulture općine Medveščak.

Odlučeno je da Hripko, Hodak i Bubenik naprave troškovnik 
prosječnog amaterskog filma i svih naših aktivnosti, dok će 
Mihaljević napraviti dugoročni plan amaterske TV.

U razgovoru o Republičkom festivalu amaterskog filma bilo 
je govora o našim filmovima koji nisu baš došli do izražaja 
u izuzetno jakoj konkurenciji. Raspravljalo se o mimoilaženju 
naših, klupskih stavova i Pansinijevih, te o diskusiji nakon 
druge večeri festivala.

Bubenik je dao prijrdlog da nam se Delta predstavi sa 
svojim filmovima, te da i mi izaberemo program za njihovu 
večer.

Upućeno je nekoliko kritika Kino savezu Hrvatske, na njihovo 
neinformiranje novinara ina o dnos prema autorima izvan 
Zagreba, koji su prepušteni sami sebi u vrijeme Festivala, 
jer ne postoji festivalski informacioni centar.

Iduće proljeće ćemo održatiGodišnju skupštinu KKZ,pa 
je predsjednik napomenuo da razmislimo o kolektivnom 

rukovodstvu u Klubu.

Ad. 5« Jednoglasno je odlučeno da se Sanji Siminiati isplati lOOOd. 
za čišćenje prostorija.

Ad. 6. Jednoglasno je.odlučeno da se Dragoljubu Petkoviću isplate
dnevnice i putni nalog



Ad. 7. Jednoglasno je odlučeno da se isplate honorari predavačima 
na tečaju, i to loo din. neto po satu.

Hripko je održao 6 sati
Bubenik je održao 8 sati
Cvetko je održao 22 + 6 sati
Pavuna je održao 6 sati
Bošnjakovič je održao 8 sati

Zapisničar:

Biserka Labaš

Predsjednik:

Branko Bubenik


